
PROTOKÓŁ Nr XIV/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

20 grudnia  2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek, Maciej Dubiel,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,

oraz zaproszeni goście –  właściciele firmy Inter – Import – Export  z Bojanowa  państwo 
Jolanta Schumacher i Leo Paul Schumacher.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 
uczestniczy 10  radnych (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko  
Franciszek, spóźniona  Ewa Szczepaniak – 9.10, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011),  
co stanowi quorum jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 
obrad są wnioski. Burmistrz Zuter wystąpił z wnioskiem o wycofanie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  
nieruchomości niezabudowanej położonej w Gołaszyna a dodania projektu w sprawie  
zaciągnięcia pozyczki.
Przewodniczący Rady  Maciej Jagodziński zarządził  przegłosowanie wniosku Burmistrza 
Zutera; za zmianą w porządku obrad głosowali wszyscy obecni podczas głosowania radni – 
10 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, spóźniona  
Ewa Szczepaniak – 9.10, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011).
W związku z powyższym porządek XIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia się 
następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokołu Nr XIII/11  z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się 
   w dniu    10 listopada  2011 roku.
4.Zapytania radnych.
5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
    międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
    zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) obsługi finansowej szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Bojanowo,

,
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2) zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości  Giżyn na lata 2010 –2016”,
3) zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Trzebosz na lata 2010 –2016”,
4) zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „  Społeczność  wiejska  bliżej  

kultury; budowa świetlicy wiejskiej w Giżynie”,
5) zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „Społeczność  wiejska  bliżej  

kultury: przebudowa i remont świetlic wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I,  
Golina Wielka, Gościejewice”,

6) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów – konserwacja urządzeń oświetlenia  
drogowego

7) zaciągnięcia pożyczki,,
8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 –    2023,
9) zmian budżetu na 2011 rok.

8. Podjęcie uchwał w sprawie budżetu na 2012 rok:
1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo,
2) budżetu na 2012  rok.

9. Informacja o realizacji Funduszu Sołeckiego.
10. Odpowiedzi na zapytania radnych.
11.Wolne głosy i wnioski.
12. Zakończenie.

Za zmienionym porządkiem obrad głosowali wszyscy obecni na sesji radni –11 „za” 
(nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011).

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XIII/11 z sesji Rady Miejskiej  w Bojanowie, która 
odbyła się w dniu 10 listopada 2011 roku.

W związku z tym, iż do przedmiotowego protokołu Państwo radni nie wnieśli uwag 
pisemnych i ustnych Przewodniczący Rady zaproponował aby przyjąć powyższy dokument 
bez odczytywania. Za propozycją Przewodniczącego Jagodzińskiego głosowali wszyscy 
obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko  
Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011).
Protokół Nr XIII/11 z sesji, która odbyła się w dniu 10 listopada 2011 roku przyjęto bez 
odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny pan Zygmunt Maćkowiak zapytał o:
- wydane koncesje na wydobywanie żwiru,
- wałęsające się psy we wsi Sowiny,
- reaktywację spółek wodnych w gminie Bojanowo.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady zapoznał uczestników sesji z reprezentacją Rady w okresie 
międzysesyjnym. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.
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Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Zuter zapoznał zebranych z zarządzeniami jakie wydał od ostatniej sesji tj. 
od dnia 10 listopada 2011 roku.

Zarządzenie Nr 82/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 listopada 2011 roku w sprawie  
przyjęcia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo,
Zarządzenie Nr 83/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 listopada 2011 roku w sprawie  
przyjęcia projektu budżetu gminy na 2012 rok,
Zarządzenie Nr 84/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 listopada 2011 roku w sprawie zmian  
budżetu na 2011 rok,
Zarządzenie Nr 85/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 21 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków 
członków komisji,
Zarządzenie Nr 86/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. 150/23,
Zarządzenie Nr 87/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada w sprawie powołania komisji  
przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie oznaczonej  
jako działka ew. nr 150/22
Zarządzenie Nr 88/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/21,
Zarządzenie Nr 89/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/20,
Zarządzenie Nr 90/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/13,
Zarządzenie Nr 91/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania  komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/12,
Zarządzenie Nr 92/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/11,
Zarządzenie Nr 93/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/10,
Zarządzenie Nr 94/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 150/9,
Zarządzenie Nr 95/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Bojanowie oznaczonej jako działka ew. nr 244/1,
Zarządzenie Nr 96/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 22 listopada 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  
Gołaszynie oznaczonej jako działka ew. nr 602/3,
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Zarządzenie Nr 97/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 listopada 2011 roku w sprawie planu  
finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych  
gminie ustawami na 2011 rok,
Zarządzenie Nr 98/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia  
stawki czynszu na dzierżawę stawu,
Zarządzenie Nr 99/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia  
stawki czynszu na dzierżawę stawu.

Burmistrz zapoznał zebranych z reprezentacją Gminy na zewnątrz. Pisemna informacja 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radnego Zygmunta Maćkowiaka zainteresowała sprawa pobudowania biogazowni na terenie 
naszej gminy. 
Burmistrz wyjaśnił, iż jest w trakcie rozmów dotyczących tej kwestii. Jeśli dojdzie do ich 
pobudowania, lokalizacja tych obiektów nie będzie uciążliwa dla mieszkańców i środowiska.
W gestii inwestora jest zadbanie o ich efektywne i opłacalne dla wszystkich wykorzystanie.
W tej sprawie z pewnością zostaną przeprowadzone konsultacje.

Na sesji, na zaproszenie przewodniczącego Rady uczestniczyli Państwo Jolanta 
Schumacher i Leo Paul Schumacher właściciele firmy Inter Import – Export Sp. z o.o. z 
Bojanowa. Z okazji wyróżnienia certyfikatem przez Wielkopolskie Stowarzyszenie Badań 
nad Jakością w finale V Edycji 2011 programu „Najwyższa Jakość” pani Jolanta Schumacher 
w dniu 15 grudnia 2011 roku w Pałacu Działyńskich w Poznaniu ów certyfikat odebrała. 
Podczas uroczystej gali wręczenia certyfikatów pani Schumacher towarzyszył Burmistrz 
Bojanowa Józef Zuter. 
Na sesji Rady władze Bojanowa podziękowały zaproszonym gościom za reprezentowanie 
naszej gminy na zewnątrz. 
Przewodniczący Rady i Burmistrz Bojanowa wręczyli państwu Schumacherom 
okolicznościową statuetkę i bukiet kwiatów.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) obsługi finansowej szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Bojanowo,

Projekt przedmiotowej uchwały był tematem obrad Komisji Stałych Rady w dniu 
13 grudnia 2011 roku. Uwag Państwo radni nie wnieśli. Przewodniczący obradom pan Maciej 
Jagodziński odczytał treść projektu i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały 
głosowali wszyscy radni – 10 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko  
Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011  oraz chwilowo nieobecny Dariusz  
Sikora).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie obsługi 
finansowej szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Bojanowo stanowi załącznik nr 4 
do protokołu.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
2) zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości  Giżyn na lata 2010 –

2016”,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 13 
grudnia 2011 roku. Uwag nie wniesiono. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 10 głosami „za” 
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(nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011  oraz chwilowo nieobecny Dariusz Sikora).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie zatwierdzenia 
zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Giżyn na lata 2010 – 2016” stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
3)   zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Trzebosz na lata 2010 –2016”,  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 13 
grudnia 2011 roku. Uwag nie wniesiono. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 10 głosami „za” 
(nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011  oraz chwilowo nieobecny Dariusz Sikora).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie zatwierdzenia 
zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Trzebosz  na lata 2010 – 2016” stanowi 
załącznik nr  6 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
4)  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „  Społeczność  wiejska  bliżej  
kultury; budowa świetlicy wiejskiej w Giżynie”,

Z projektem uchwały  radni  zapoznali  się  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  w dniu  13 
grudnia 2011 roku. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński 
odczytał treść uchwały i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali 
wszyscy  radni  –  10  „za”  (nieobecni:  Bartkowiak  Jarosław,  Kubis  Jan,  Wieremiejko  
Franciszek,  Skupin  Krzysztof  –  złożył  mandat  5.12.2011   oraz  chwilowo  nieobecny  
Dariusz Sikora). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
20  grudnia  2011  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn. 
„  Społeczność  wiejska  bliżej  kultury;  budowa świetlicy  wiejskiej  w Giżynie”  stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
5)    zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „Społeczność  wiejska  bliżej   
kultury: przebudowa i remont świetlic wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I,  
Golina Wielka, Gościejewice”,

Tematem posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 13 grudnia 2011 roku był  projekt 
powyższej  uchwały.  Uwag  nie  wniesiono.  Projekt  uchwały  odczytał  Przewodniczący 
obrad i przystąpiono do glosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na 
sesji  radni  –  10  „za”  (nieobecni:  Bartkowiak  Jarosław,  Kubis  Jan,  Wieremiejko  
Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011 oraz chwilowo nieobecny Dariusz  
Sikora). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
20  grudnia  2011  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn. 
„Społeczność wiejska bliżej kultury: przebudowa i remont świetlic wiejskich: Trzebosz, 
Zaborowice,  Wydartowo I,  Golina Wielka,  Gościejewice”,  stanowi  załącznik  nr 8 do 
niniejszego protokołu.

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

5



6)   zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów – konserwacja urządzeń oświetlenia   
drogowego,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu 13 grudnia 2011 roku. Radni uwag 
nie wnieśli. Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński odczytał treść uchwały i przystąpiono 
do głosowania. Za podjęciem uchwały glosowali wszyscy radni –11 „za” (nieobecni:  
Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat  
5.12.2011).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie zaciągnięcia 
Zobowiązań w zakresie remontów –konserwacja urządzeń oświetlenia drogowego 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
7) zaciągnięcia pożyczki,

Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie i stanowi ona załącznik nr 10 do 
protokołu –11 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek,  
Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011).

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 –  

2023,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 13 grudnia 
2011 roku. Uwag nie wniesiono. Po odczytaniu treści uchwały przez Przewodniczącego obrad 
pana Macieja Jagodzińskiego przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan,  
Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2023 stanowi załącznik nr 10 a do 
protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
9)zmian budżetu na 2011 rok,

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska zapoznała Państwa radnych ze zmianami jakie zostały 
dokonane od posiedzenia Komisji Stałych w dniu 13 grudnia br. Pytań nie było. Po 
odczytanie treści uchwały przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie 
zmian budżetu  na 2011 rok głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni:  
Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat  
5.12.2011). Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 . Podjęcie uchwał w sprawie budżetu na 2012 rok:
1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo,  

Głos zabrał przewodniczący Maciej Jagodziński. który poprosił panią Skarbnik 
Mirosławę Zamelską o odczytanie Uchwały Nr SO – 0952/II /6/12/Ln  Składu Orzekającego 
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Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 01 grudnia 2011 roku w sprawie 
wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bojanowo.Opinia o 
projekcie przedmiotowej uchwały była pozytywna. Kserokopia j Uchwały Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Po przedstawieniu przez panią Skarbnik opinii RIO Burmistrz Bojanowa Józef Zuter zapoznał 
zebranych z wprowadzonymi do projektu  uchwały autopoprawkami jak w załączniku nr 13 
do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzonymi 
autopoprawkami. Za ich wprowadzeniem głosowali wszyscy obecni na sesji radni 11 „za” 
(nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011). 

Przewodniczący Jagodziński otworzył dyskusję nad projektem uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 – 2023.
Pytań nie było. 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady  przedstawili stanowiska dotyczące przedmiotowej 
uchwały wypracowane na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2011 roku.
Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska radna pani Ewa Szczepaniak poinformowała, iż jej Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.
W zastępstwie nieobecnego przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego opinię pozytywną wyraził jego 
zastępca radny Stanisław Tomiczak.

W związku z powyższym przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński przystąpił do 
odczytywania treści uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Bojanowo na lata 2012 – 2023. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni – 11 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek,  
Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011). 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Do pkt. 8 . Podjęcie uchwał w sprawie :
2) budżetu na 2012 rok:  

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński udzielił głosu pani Skarbnik 
Mirosławie Zamelskiej, która odczytała Uchwałę Nr SO-0951/52/D/12/Ln/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2011 w sprawie 
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Bojanowo deficytu  budżetu – 
załącznik nr 15 do protokołu. Radni zostali zapoznani również z Uchwałą Nr SO-
0952/I/1/6/Ln/2011 Składu  Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 
01 grudnia 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Bojanowo na 2012 rok.. Obydwie opinie były pozytywne.

Skarbnik pani Mirosława Zamelska przedstawiła Wysokiej Radzie zestawienie 
autopoprawek jakie zostały wprowadzone do pierwotnego projektu uchwały-załącznik nr 16 
do protokołu.

Przewodniczący obradom  zarządził głosowanie nad wprowadzonymi 
autopoprawkami. Za ich wprowadzeniem głosowali wszyscy obecni na sesji radni –11 „za” 
(nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011). 
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Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński poprosił o wyrażenie opinii przez 
przewodniczących Komisji Stałych Rady oraz Komisji wypracowanych na posiedzeniu 
w dniu 19 stycznia br.
Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska radna pani Ewa Szczepaniak poinformowała, iż jej Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.
W zastępstwie nieobecnego przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego opinię pozytywną wyraził jego 
zastępca radny Stanisław Tomiczak.

W związku z brakiem pytań do uchwały w sprawie budżetu na 2012 rok Przewodniczący 
Jagodziński odczytał treść projektu uchwały. 
Za jej podjęciem  głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni: Bartkowiak 
Jarosław, Kubis Jan, Wieremiejko Franciszek, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie budżetu na 2012 rok stanowi załącznik 17 
do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 9 Informacja o realizacji funduszu sołeckiego.

Panie i Panowie radni otrzymali obszerny materiał dotyczący realizacji środków 
przeznaczonych na fundusz sołecki z podziałem na poszczególne wioski. W powyższej 
sprawie głos zajęła Pani Skarbnik, która powiedziała cyt. „Nie mam uwag co do realizacji 
środków przeznaczonych na fundusz sołecki. Z Paniami i Panami sołtysami współpracuje się 
bardzo dobrze. Środki są spożytkowane w sposób rozsądny i przemyślany. Wszyscy się 
uczymy” – podsumowała Swoją wypowiedź pani Skarbnik.
Informacja z realizacji funduszu sołeckiego w roku 2011 stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 

Do pkt.10 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter udzielił odpowiedzi na zapytania zadane przez radnego 
Zygmunta Maćkowiaka.

W sprawie koncesji na wydobycie kopalin – udzielono ich 8 w tym:
- 4 w Zaborowicach,
- 3 w Giżynie,
- 1 w Czechnowie.

Na wydanie decyzji czekają jeszcze 2 wnioski. Wszystkie są związane z eksploatacją przy 
budowie drogi ekspresowej S5.

W kwestii bezpańskich psów Burmistrz wyjaśnił, iż sprawa jest zgłoszona do Rewiru 
Dzielnicowych w Bojanowie. Na każde zgłoszenie jest reakcja z naszej strony. Gmina 
otrzymała propozycję wykupu  jednego kojca na rok, w miejscowości Henrykowo. Koszt – 
20.000 zł rocznie, natomiast dzienna stawka za utrzymanie psa w schronisku wynosi 7 zł 
dziennie.

Na pytanie dotyczące spółek wodnych Burmistrz wyjaśnił, iż na naradzie sołeckiej 
będzie obecny  pan Edward Gurdak – sołtys Pakówki, który jest przewodniczącym Zarządu 
Gminnego Związku Spółek Wodnych w Bojanowie i wszystkie kwestie oraz wątpliwości 
zostaną wyjaśnione.
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Do pkt. 11 Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński. Zapoznał uczestników sesji z pisemną rezygnacją radnego pana Krzysztofa 
Skupina. Z dniem 5 grudnia 2011 roku pan Skupin złożył mandat tłumacząc swoją decyzję 
względami osobistymi. 
Ponadto pan przewodniczący poprosił uczestników sesji o oflagowanie domów w związku 
z rocznicą wybuchu Powstania Wielkopolskiego.

Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek zawnioskował o zaproszenie na jedną z sesji 
wykonawców drogi ekspresowej S5 w celu wytłumaczenia opóźnienia w wykonaniu tego 
zadania. Prace miały zostać ukończone w roku 2012 a zostało to przesunięte na rok 2013.

Radca prawny Urzędu Miejskiego w Bojanowie pani Teresa Andrzejewska wyjaśniła, iż 
wykonawcy nie są inwestorem. Inwestorem jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i 
Autostrad Oddział w Poznaniu. Ponadto gmina nie jest stroną aby żądać wyjaśnień 
dotyczących budowy drogi S5.
Również Burmistrz Józef Zuter odpowiedział radnemu Ceglarkowi, iż jest w stałym kontakcie 
z dyrektorem GDDKiA w Poznaniu panem Markiem Napierałą i jeśli zaistnieje taka 
konieczność wystosujemy do Niego zaproszenie na sesję.

Więcej pytań nie było. 
Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia 
złożył wszystkim uczestnikom sesji życzenia spokoju,  zdrowia i radosnego przeżywania 
w gronie rodziny zbliżających się chwil.
Do życzeń Burmistrza dołączył się również przewodniczący Rady Maciej Jagodziński. 
Na końcową część sesji został zaproszony proboszcz parafii w Bojanowie, ks. kanonik Jan 
Ratajczak. Podziękował władzom gminy, Wysokiej Radzie za przychylność i pomoc oraz 
zaangażowanie w sprawy parafii. Życzył wszystkim zdrowia, zapału i radości z pracy na 
rzecz „naszej małej ojczyzny, szczęść Wam Boże”, po czym uczestnicy sesji podzielili się 
opłatkiem.

Do pkt. 12 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady zakończył XIV 
sesję o godz. 13.00.

Protokólant: Przewodniczący Rady
(-) Maciej Jagodziński

Beata Sikora
inspektor
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	Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie zaciągnięcia Zobowiązań w zakresie remontów –konserwacja urządzeń oświetlenia drogowego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

